
 
Protokoll fört vid sammanträde med Norrmalms handikappråd onsdagen den 31 januari 2007 
kl.14.00-16.00 i stadsdelsförvaltningens huvudkontor, Tulegatan 13, sammanträdeslokalen 
Tule. 
  
 
Justeras 2007- 
 
 
Åke Åberg 
 
Justeras 2007- 
 
 
Ingrid Duke 
 
Närvarande: 
 
Norrmalms handikappråd 
Åke Åberg, ordförande  SRF 
Ingrid Duke   RTP-S (Närvarande via konferenstelefon)   
Teresa Melin   RMA 
Bodil Vaks-Lennmo  FHDBF 
Louise Lindström  DHR 
  
Förhinder att deltaga hade anmälts av Ulla Elfving Ekström och Marie Kringberg Nöjd.  
 
 
1. Sammanträdet öppnas 
Teresa Melin hälsade de närvarande välkomna och öppnade sammanträdet. 
 
2. Presentation av de närvarande rådsledamöterna 
En kort presentation av de närvarande genomfördes. Bodil, som är ny i handikapprådet, 
berättade att hon arbetar som talpedagog för barn. 
 
3. Val av ordförande och vice ordförande i Norrmalms handikappråd för åren 2007-2010 
Till ordförande valdes Åke Åberg och till vice ordförande Louise Lindström. 
 
4. Val av protokolljusterare 
Ingrid Duke utsågs att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
5. Fastställande av dagordning 
Den föreslagna dagordningen godkändes efter komplettering. 
 
6. Rådets sammanträdestider 2007 
De föreslagna sammanträdestiderna fastställdes. 
 
7. Kontaktperson gentemot stadsbyggnadsnämndens handikappråd 
Teresa Melin utsågs att vara Norrmalms handikappråds kontaktperson i 
stadsbyggnadsnämndens handikappråd. 



 
 
8. Rådets planering för verksamhetsåret 2007 
Rådet diskuterade inriktningen på årets arbete, bl a framkom följande önskemål: 

- samråd med stadsdelsnämndens presidium under våren 
- fortsatta inbjudningar av verksamhetsansvariga för diskussion 
- information om projekt inom funktionshinderområdet 
- fortlöpande information om stadsdelens ekonomi, speciellt med tanke på de 

långsiktiga handikappfrågorna 
- inbjudan till Funktionshinderombudsmannen Riitta-Leena Karlsson att besöka rådet 
- redovisning av hur arbetet förlöper inom Norrmalm på vägen till målet Stockholm – 

världens mest tillgängliga huvudstad år 2010 
- bevakning av förändringar av utdelning av post i flerbostadshus 

 
Sekreteraren påpekade vikten av att handikapprådet engagerar sig i frågor som faller inom 
stadsdelsnämndens verksamhetsområde. Rådet bör vara återhållsamt med att ta upp andra 
frågor. 
  
9. Anmälan av inkomna handlingar 

- Yttrande över Finansborgarrådets förslag till Budget 2007 för Stockholms stad –        
Skrivelse från kommunstyrelsens handikappråd 2006-11-30 

         Anmäldes 
       - Sammanställning av Stockholms stads verksamhetsplan för år 2007 ur ett  
       handikappolitiskt perspektiv – en översikt sammanställd av HSO Stockholms stad 
          Anmäldes 
        -Verksamhetsplan 2007. Omsorg om funktionshindrade, utförare/Katarinahuset 
          Anmäldes. 
 
10. Checklista vid nybygge av bostäder 
En checklista sammanställd av Marianne Wainwright anmäldes av Louise Lindström. Den 
kommer att sändas ut tillsammans med protokollet. 
 
11. Katarinahuset 
Ordföranden hade besökt Katarinahuset med Café Katarina och på plats sett den bristande 
tillgängligheten för många rullstolsanvändare. 
Sekreteraren åtog sig att ta reda på hur det går med tillgänglighetsanpassningen av husets 
huvudentré. 
 
12. Norrmalms syn- och hörselinstruktör 
Rådet önskade en lägesbeskrivning. Det beslöts därför att bjuda in syn- och hörselinstruktören 
till nästa sammanträde. 
 
13.  Tillgängligheten till Operan respektive Kungliga Biblioteket 
Louise berättade att Operahuset har fått bättre tillgänglighet genom att man har monterat in 
dörröppningsautomatik. 
 
Louise berättade också att förflyttningsvägen från parkeringen fram till Kungliga biblioteket 
har fått en bättre ytbeläggning. 
 
 



13. Tid för nästa sammanträde  
Nästa sammanträde äger rum den 28 februari 2007 kl.14.00-16.00. Vid detta sammanträde får 
rådet bl a en presentation av Norrmalms parkplan. 
 
Vid protokollet 
 
Sten Lagerberg, sekreterare i rådet  


